

国外最好的4个书评网站 喜欢读英文原版书友可以看看实用英语 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/645/2021\\_2022\\_\\_E5\\_9B\\_BD\\_E5\\_A4\\_96\\_E6\\_9C\\_80\\_E5\\_c96\\_645195.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E5_9B_BD_E5_A4_96_E6_9C_80_E5_c96_645195.htm) Books, once

considered the the pinnacle of human civilization, have slowly gone into retreat. Whether it ' s technology, modern society or time, the reason behind the demise is widely debated, but what we know for sure is that books today, are still a great way to experience adventure thrills, learn about faraway places and contemplate the future.

Whether it ' s Huckleberry Finn, Fahrenheit 451 or The Universe in a Nutshell, books should find their way back into your daily routine, and that ' s why we compiled a list of the best book review sites. So what ' s a book review? And what makes a book review good or bad? The first question has a simple answer. A book review is a form of literary criticism in which a book is analyzed based on content, style, and originality. Its length can vary from a single paragraph to a substantial essay. But what makes a book review good is totally up to the reader personal taste. While some may prefer a short plot summary, some may prefer a long essay on the concepts presented in the book, along with the author ' s personal opinions. That ' s why the order in which these sites are presented does not matter. The New York Times The New York Times, while some critics say it has fallen from the top ranks, still has capable writers which undoubtedly have the skills necessary for writing book reviews. Writing book reviews is actually very hard and requires the utmost attention to detail as well as an encompassing knowledge of other literary works.

The reviewer must analyze even the faintest clues, implied meanings provided by the book author, decide on their importance and meaningfulness to the story. He has to address complex issues such as plagiarism and decide on the validity of the ideas and points expressed. The New York Times presents us with book reviews situated somewhere in the middle, between a plot summary and a ten page essay, with most reviews situated around 1000 words. The quality varies from writer to writer but most of them provide an insightful view for the proto-reader. They have one of the largest number of reviews, which means you 're going to visit them sooner or later. Overall, The New York Times Book section receives a warm recommendation. Visit it [here](#). Also worth mentioning capturing almost the same type of writing and quality are the Washington Post, Chicago Tribune, San Francisco Chronicle and The Telegraph.

AllReaders.com Next up is AllReaders.com, with a design stuck in 1999, the apogee of humanity according to the Matrix. Their library is comprehensive and the search engine highly customizable, but the reviews are generally short and superficial. " Gordon invites readers, authors and publishers to enter books and reviews in a process that takes about 10 minutes, " and that 's exactly the problem with the site. Instead of knowledgeable readers and writers, you will sometimes risk finding a common illiterate species: the internet troll. The advantage of reading through many viewpoints is undeniable so go on and visit it [here](#).

BookPage.com BookPage gives us a consistent library of well written book reviews, including a section on children 's books, blogs and a newsletter. Nothing remarkable, but still

worth a read. Visit it here. [BookReporter.com](http://BookReporter.com) Just slightly better organized than the other sites I visited, [bookreporter.com](http://bookreporter.com) hosts reviews about 500 words long, polls, blogs and various contests aimed at the diligent reader. 书籍，一度被认为是人类文明的巅峰之作，已经渐渐走向衰落。不管是科技、现代社会或者时代，消亡背后的原因引起各种争论，但是我们确定，现在的书籍，依然是体验冒险刺激、了解遥远的地方以及考虑未来的好方法。不管是《哈克贝利费恩历险记》、《华氏451度》或者《果壳中的宇宙》，书籍总会找到自己的方式回到你的日常生活中，因此我们编辑了一份最佳书评网站的名单。那么什么是书评呢？怎么判断书评的好坏呢？第一个问题回答很简单，书评是一种形式的文学批评，分析基于一本书的内容、风格和独创性。它的长度可以从一个单独的段落到大量文章。但那是怎样判断书评的好坏完全取决于读者个人品味。有些人喜欢简短的要点概述，另一些人可能更喜欢一篇呈现书中章节以及发表作者个人观点的长文章。这就是这些站点的呈现顺序无关紧要的原因了。纽约时报 纽约时报，尽管有批评人士认为它已经不属于顶级，仍然拥有有能力的作家，毫无疑问有写书评需要的技能。写书评实际上相当困难，需要高度关注细节，以及对其他文学作品的广博知识。评论家需要分析即使最隐晦的线索、作者暗示的寓意，以及决定故事的重要性和意义。他需要处理复杂的问题，比如抄袭以及确定想法和要点的合法性。纽约时报的书评介于中间地带，在要点概述和10页的文章之间，大部分的书评在1000字左右。书评质量因作者而不同，不过大多为原始读者提供了有见地的观点。他们有最大数量的评论家团队之一，意味着你

迟早回去拜访。总之，纽约时报书籍部分值得推荐。访问点  
击[这里](#)。同样值得一提 获取机会相同类型和质量的评论  
Washington Post、Chicago Tribune、San Francisco Chronicle 和  
The Telegraph。AllReaders.com 下一个是 AllReaders.com，使  
用一个停留在1999年的设计，根据黑客帝国中人类的西岸。  
他们的书库非常综合，搜索引擎也是高度定制，不过评论通  
常很短很浅显。“Gordon 邀请读者、作者和出版商输入书籍  
和评论，这个过程花费大约10分钟”，这就是这个站点的问题  
所在。如果不是知识广博的读者和作者，有时会陷入一种  
无知的阶段：网络巨魔。阅读大量观点的好处是毋庸置疑的  
，所以继续访问[这里](#)。BookPage.com BookPage 提供了和谐  
的书库和写作良好的书评，包括一个儿童书籍部分、博客和时  
事通讯。不值一提，不过仍然值得一读。访问[这里](#)。  
BookReporter.com 仅仅比访问过的其他网站组织的好点  
，bookreporter.com 存储有大约 500 字长的评论、调查、博客  
和各种比赛，提供给勤奋的读者。100Test 下载频道开通，各  
类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)